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Zápisnica 

29. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

25. októbra 2022 

Rokovacia miestnosť rektora TU 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Ročný plán úloh 

2.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Schváliť implementačnú hodnotiacu 

správu podľa čl. 15 vnútorného predpisu „Vnútorný systém zabezpečovania kvality 

vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave“. 

2.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Schváliť žiadosť na získanie 

rozhodnutia Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké školstvo o tom, že vnútorný 

systém a jeho implementácia sú v súlade so štandardmi pre vnútorný systém. 

Aktuálne záležitosti 

2.3 Informácia o stave plnenia opatrení internej spätnej väzby Stálej odborovej pracovnej 

skupiny RVHK TU k Periodickej hodnotiacej správe za rok 2021. 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Aktuálne záležitosti 

4.1 Návrh Zásad výberového konania na obsadzovanie pracovných miest 

vysokoškolských učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, funkcii 

profesorov, docentov a funkcií vedúcich zamestnancov TU 

5. Rozvoj a informačné systémy 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

7.1 Návrh Odporúčaných opatrení na úsporu energií na Trnavskej univerzite v Trnave 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Aktuálne záležitosti 

9.   Rozličné 

 

Bod 1 

 29. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU a ospravedlnil neprítomnosť 

prof. ThLic. Miloša Lichnera, SJ, D.Th., prorektora pre vonkajšie vzťahy a prof. PhDr. Mareka 

Majdana, MSc., PhD, prorektora pre rozvoj a informačné systémy. Rektor univerzity oboznámil 

členov KR TU s programom rokovania a navrhol dodatočne zaradiť dva nové body, a to 

„Návrh Zásad výberového konania na obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských 

učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, funkcii profesorov, docentov a funkcií 
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vedúcich zamestnancov TU“ do časti programu rokovania Vedecká, umelecká a edičná činnosť, 

ako aj bod „Návrh opatrení na úsporu energií na Trnavskej univerzite v Trnave“ do 

Ekonomických záležitostí univerzity. Požiadal členov KR TU o vyjadrenie, tí s upraveným 

návrhom programu súhlasili.  

Bod 2 

 Rektor univerzity v úvode rokovania odovzdal vymenúvací dekrét dekanovi 

Filozofickej fakulty TU, doc. Dr. phil. Erikovi Hrnčiarikovi, ktorý pokračuje vo funkcii dekana 

fakulty v ďalšom funkčnom období. Zároveň odovzdal docentské dekréty Kataríne Ihringovej 

a Petrovi Megyešimu.  

Rektor univerzity informoval členov KR TU o zasadnutí Slovenskej rektorskej konferencie 

(ďalej len „SRK), ktorá sa uskutočnila za prítomnosti ministra školstva. Hlavnou témou bola 

výzva SRK zo septembrového zasadnutia, na ktorom vzniklo vyhlásenie s požiadavkami 

vysokých škôl a s upozornením, že ak nebudú splnené, 17. novembra príde k zatvoreniu škôl 

ako forme protestu. Ako ďalej rektor univerzity informoval, komunikácia zo strany ministerstva 

školstva bola dobrá a nový minister už niekoľko požiadaviek vysokých škôl stihol splniť. 

Zároveň informoval členov KR TU, že ministerstvo školstva upustilo od budúcoročného 

plánovaného krátenia rozpočtu pre vysoké školy, ako aj od prepúšťania zamestnancov 

vysokých škôl, a to hlavne pedagógov. Zároveň sa ministerstvo zaviazalo dofinancovať vysoké 

školy, aby zvládli náklady na krytie nárastu cien energií aspoň v aktuálnom roku. Pri tejto téme 

odovzdal slovo kvestorke univerzity, ktorá členov KR TU informovala, o koľko boli 

dofinancované prostriedky pre univerzitu a ako pokryjú náklady za energie. Rektor univerzity 

ďalej informoval členov KR TU, že v súvislosti s plánovaným protestom vysokých škôl vznikla 

pracovná skupina zložená z dekanov právnických fakúlt vysokých škôl, aby našli právnu formu 

pre možný protest, ktorý je konštruovaný ako zatvorenie vysokých škôl. Odovzdal slovo 

dekanke PF, ktorá bola súčasťou pracovnej skupiny. Dekanka PF informovala členov KR TU 

o výsledkoch stretnutí pracovnej skupiny, aj aké vidí v tomto návrhu problémy. Uviedla, že 

protest by mal podobu zmeny organizácie akademického roka na príkaz rektora univerzity a do 

veľkej miery by zasiahol študentov aj zamestnancov. Rektor univerzity uviedol, že v súvislosti 

s protestom sa vynára niekoľko nejasných otázok  a najviac sú zneistení študenti, ktorí nevedia, 

či po 17. novembri výučba bude alebo nebude prebiehať.  

 Rektor univerzity informoval o problémoch a požiadavkách, ktoré sa začali objavovať 

v súvislosti s nedávnou nešťastnou udalosťou na Zámockej ulici v Bratislave. Ako dodal, tieto 

problémy a požiadavky sa dotýkajú LGBTI+ komunity aj na našej univerzite. Na nešťastnú 

udalosť zareagovala univerzita aj Akademický senát TU (ďalej len „AS TU“) vyjadreniami na 

webovej stránke a sociálnych sieťach univerzity, kde sa v komentároch začali objavovať rôzne 

podnety od študentov ako reakcie na neprijateľné správanie niektorých vyučujúcich, ktorými 

sa rektor univerzity v posledných dňoch zaoberal. Zo strany študentov vznikla požiadavka 

inštitucionalizovať klub LGBTI + na univerzite, pričom táto požiadavka bola inšpirovaná 

klubom, ktorý funguje na UK v Bratislave. O jeho vzniku a práci rokoval rektor TU s rektorom 

UK. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia. Predseda AS TU vyjadril plnú podporu tejto 

aktivite. Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len „prorektorka pre 

vzdelávanie“) vysvetlila členom KR TU ako fungujú kluby na univerzite, pričom uviedla, že 

už v minulosti požiadavku o takýto klub vedenie univerzity zaregistrovalo. Dodala, že študenti 

pri zakladaní klubov nemusia mať povolenie vedenia univerzity, jednoducho klub založia, 

dôležitá je však ich činnosť, o ktorej vedenie univerzity informujú. Rektor univerzity uviedol, 

že práve takto pri diskusii o tomto klube reagoval a jeho otázky boli, aké činnosti klub bude 

mať a či bude schopný napĺňať svoje ciele. Zároveň doplnil, že od rovnakého študenta prišla už 
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v minulosti požiadavka na poskytnutie priestorov na študentskú aktivitu týkajúcu sa  LGBTI+ 

komunity, kde mu zo strany FF bolo vyhovené a dokonca za túto aktivitu udelené aj štipendium. 

Dekanka PF prišla s myšlienkou, že ich priestor by mohol byť najmä vo vzdelávaco-

popularizačných aktivitách, kde by bolo zahrnuté širšie spektrum tém, od sexuálneho 

obťažovania po témy týkajúce sa LGBTI+ komunity. Následne medzi členmi KR TU vznikla 

diskusia o štipendiách,  podpore klubov a o možnostiach grantového systému pre kluby, ktoré 

sa pozdávali ako dobré riešenie viacerým členom KR TU. Riaditeľka kancelárie rektora 

univerzity doplnila, že ochrana proti intolerancii a diskriminácii študentov a zamestnancov je 

dôležitá, pretože je aj súčasťou akreditačného hodnotenia. Reagoval aj predseda AS TU, že je 

potrebné procesne upraviť prešetrenie nielen sexuálneho obťažovania, ale aj problémov 

s pedagógmi, ktorí porušili etické pravidlá. V závere rektor univerzity poznamenal, že ide 

o citlivú a zároveň náročnú tému a navrhol, aby KR TU prijalo uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 1/29-25102022 

KR TU sa zaoberalo podnetmi študentov, ktoré prezentoval rektor univerzity a zaviazalo 

rektora univerzity pripraviť legislatívne opatrenia na riešenie takýchto situácii, vrátane 

politiky diverzity a inklúzie na univerzite. 

Z: prof. Bílik 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o integračnom projekte s partnerom Univerzita sv. Cyrila a Metoda v Trnave (ďalej len 

„UCM“), kde obe strany vyjadrili ochotu na takýto typ spolupráce, ale obe strany našli 

v projekte, ktorý vypísalo ministerstvo školstva, prekážky. Pre našu univerzitu sú to konkrétne 

finančné limity na rekonštrukčné práce, ktoré by nepokryli potrebné náklady a univerzita 

nedisponuje tak vysokými vlastnými prostriedkami na dofinancovanie, čo tento projekt 

definitívne odsunulo a ministerstvo školstva budú obe strany informovať, že projekt neplánujú 

podať, aj so zdôvodnením, prečo sa tak rozhodli, 

- o príprave nového znenia Štatútu TU, kde bola zostavená pracovná skupina pre prípravu 

návrhu, ktorej súčasťou je dekan TF, dekanka PdF, prodekanka PF a právnička univerzity. 

Rektor univerzity zároveň doplnil, že dekana TF požiadal, aby koordinoval prácu tejto 

pracovnej skupiny, 

- o registrácii Dodatku č. 3 k Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave ministerstvom školstva, 

- o online zasadnutí AS TU, kde boli schválené „Zásady voľby kandidáta na funkciu rektora a 

prijatia návrhu na odvolanie rektora“, ktoré bude musieť následne schváliť aj Správna rada 

TU (ďalej len „SR TU“), 

- o blížiacom sa zasadnutí SR TU, ktoré bude posledný raz rokovať v pôvodnom zložení a bude 

schvaľovať viacero predložených návrhov. V súvislosti s novým zložením SR TU čaká AS TU 

na doručenie návrhov na nominantov. 

 

2.1 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Schváliť 

implementačnú hodnotiacu správu podľa čl. 15 vnútorného predpisu „Vnútorný systém 

zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave“. Ako 

uviedol, na implementačnej hodnotiacej správe sa pracuje a musia byť dodržané zákonom 

stanovené lehoty. Rektor univerzity dodal, že všetci prorektori a dekani sú súčasťou prípravy 

implementačnej hodnotiacej správy a pokiaľ ide o jej prípravu, všetci prorektori ho 

informovali, že odoslali podklady pre pracovné skupiny. Dekanka PdF mala otázku, či 

univerzita neuvažovala o tom, že by mala implementačná hodnotiaca správa rovnakú štruktúru 

ako bolo v odporúčaniach Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké školstvo (ďalej len 
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„SAAVŠ). Prorektorka pre vzdelávanie, ako aj riaditeľka kancelárie rektora univerzity dodali, 

že niektoré body sa nedajú naformulovať rovnako ako v odporúčaniach a dokonca si príručka 

v niektorých častiach odporuje. Rektor univerzity doplnil, že univerzita urobí všetko preto, aby 

konečná implementačná hodnotiaca správa bola podľa požadovanej štruktúry SAAVŠ. Členov 

KR TU informoval, že v súvislosti s implementačnou správou bola uzavretá súťaž na verejné 

obstarávanie dodávateľa prekladateľských prác. 

UZNESENIE KR TU 2/29-25102022 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Schváliť implementačnú hodnotiacu správu podľa čl. 15 vnútorného predpisu „Vnútorný 

systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave“. 

Z: prof. Bílik 

2.2 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Schváliť 

žiadosť na získanie rozhodnutia Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké školstvo o tom, 

že vnútorný systém a jeho implementácia sú v súlade so štandardmi pre vnútorný systém. Ako 

uviedol, táto úloha úzko súvisí s predchádzajúcim bodom a akonáhle bude schválená 

implementačná hodnotiaca správa, bude sa schvaľovať aj žiadosť o získanie rozhodnutia 

SAAVŠ. Dodal, že univerzita postupuje podľa navrhnutého harmonogramu.  

UZNESENIE KR TU 3/29-25102022 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Schváliť žiadosť na získanie rozhodnutia Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké 

školstvo o tom, že vnútorný systém a jeho implementácia sú v súlade so štandardmi pre 

vnútorný systém. 

Z: prof. Bílik 

2.3 

 V nasledujúcom bode rokovania sa členovia KR TU zaoberali informáciou o stave 

plnenia opatrení internej spätnej väzby Stálej odborovej pracovnej skupiny RVHK TU k 

Periodickej hodnotiacej správe za rok 2021. Rektor univerzity uviedol, že pri príprave vnútornej 

hodnotiacej správy o implementácii vnútorného systému vysokej školy je medzi požiadavkami 

agentúry aj informácia o overovaní plnenia opatrení z internej spätnej väzby, ktorú vypracovala 

RVHK TU. Doplnil, že písomnú informáciu o plnení opatrení internej spätnej väzby Stálej 

odborovej pracovnej skupiny RVHK TU dostal iba z PF, a preto chcel informáciu aj od 

ostatných dekanov fakúlt, ako s ňou pracujú. Dekan FZSP informoval, že na fakulte sú 

opatrenia čiastočne implementované a fungujú, na ostatných postupne pracujú. Dekan FF 

informoval rektora univerzity, že pracujú na jednotlivých bodoch, no poukázal aj na to, že 

niektoré opatrenia sa ich fakulty netýkajú, a ako príklad uviedol prijímacie konanie na PhD 

štúdiium. Dekanka PdF uviedla, že sa tým na fakulte zaoberali a ku každému bodu majú 

opatrenia, ako aj výsledky, ktoré nimi dosiahli. Dekan TF informoval rektora univerzity, že 

o pár dní zašle vyhotovenú písomnú správu. Dekanka PF poukázala na to, že pri niektorých 

bodoch majú ešte medzery, ako príklad uviedla celoživotné vzdelávane. Rektor univerzity 

doplnil, že univerzite bolo odporúčané, aby boli dobudované informačné systémy, preto sa 

pripravuje stretnutie s dodávateľmi systému MAIS aj za prítomnosti zastúpenia Slovenskej 

zdravotníckej univerzity, ktorá má rovnaké požiadavky. Rektor univerzity na základe reakcií 

dekanov konštatoval, že univerzita je na dobrej ceste ako túto úlohu splniť a odoslať ju ako 

súčasť implementačnej hodnotiacej správy. Riaditeľka kancelárie rektora univerzity uviedla, že 

v implementačnej hodnotiacej správe je potrebné prelinkovať zápisnice z programových 
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a odborových rád, ktoré na webových stránkach fakúlt nie sú dostupné. Niektorí dekani 

informovali rektora univerzity, že zápisnice z ich programových a odborových rád sú uložené 

v centrálnom úložisku univerzity. V súvislosti s touto informáciou rektor univerzity požiadal 

dekanov fakúlt, aby overili existenciu zápisníc z programových a odborových rád a uložili ich 

v centrálnom úložisku univerzity.  

UZNESENIE KR TU 4/29-25102022 

KR TU vzalo na vedomie informácie od dekanov fakúlt o stave plnenia opatrení internej 

spätnej väzby Stálej odborovej pracovnej skupiny RVHK TU k Periodickej hodnotiacej 

správe za rok 2021. 

Z: prof. Bílik 

Bod 3 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie: 

- o príprave návrhu Vyhlášky rektora univerzity o výške školného a poplatkov spojených so 

štúdiom na TU v Trnave na akademický rok 2023/2024, ktorý predloží  na najbližšom rokovaní 

KR TU, 

- o probléme so štipendiami pre študentov, kde absentuje metodické usmernenie z ministerstva 

školstva, 

- o požiadavke z ministerstva školstva, kde žiadajú súkromné mailové adresy absolventov 

univerzity aj za akademický rok 2016/2017, kde univerzita nedisponuje súhlasmi študentov so 

spracovaním osobných údajov, a tak ich ministerstvu nebude možné poskytnúť.  

 

Bod 4 

 

 V úvode nasledujúceho bodu privítal rektor univerzity riaditeľa vydavateľstva Veda a 

Typi Universitatis Tyrnaviensis JUDr. Milana Brňáka, aby, aj na žiadosť dekana FF, informoval 

o možnostiach zaradenia univerzitného vydavateľstva do databáz. Riaditeľ vydavateľstva 

informoval členov KR TU o procese, ktorý obsahuje viaceré fázy. Prvou bola úprava webovej 

stránky vydavateľstva, kde musia byť v anglickom jazyku dostupné informácie o rukopise, 

pričom táto fáza je zrealizovaná a ukončená. Následne vydavateľstvo prechádza 

monitorovaním agentúry, ktorá bude skúmať autorov, vedecké publikácie a ďalšie špecifiká. 

Toto  monitorovanie bude prebiehať v prvom polroku, teda od januára do júna 2023. Ak 

vydavateľstvo požadované atribúty naplní, potom bude možné podpísať zmluvu. Riaditeľ 

vydavateľstva zdôraznil, že do databázy sa dostanú tituly spĺňajúce určité požiadavky, ktoré sa 

týkajú dostupnosti, rukopisu v cudzom jazyku a podobne. KR TU vzalo na vedomie informácie 

od riaditeľa vydavateľstva. 

 

4.1 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali návrhom Zásad výberového konania 

na obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských učiteľov, pracovných miest výskumných 

pracovníkov, funkcii profesorov, docentov a funkcií vedúcich zamestnancov TU. Prorektor pre 

vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) ako spracovateľ 

materiálu, vysvetlil členom KR TU, že novela vysokoškolského zákona zmenila podmienky 

výberových konaní na obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských učiteľov, pracovných 

miest výskumných pracovníkov, funkcii profesorov, docentov a funkcií vedúcich 

zamestnancov, a preto bolo potrebné upraviť tento vnútorný predpis v súlade s platnou 

legislatívnou. Dodal, že implementácia týchto podmienok do vnútorného predpisu prebehla tak, 

aby mala univerzita čo najviac rozviazané ruky pri ďalších postupoch.  
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   K návrhu boli doručené viaceré pripomienky, ktoré prorektor s členmi KR TU postupne 

konzultoval a prijal niektoré pozmeňujúce návrhy, ktoré do materiálu zapracoval. Pripomienky 

sa týkali spresnenia výrazu „aktuálne kritériá“, nezrozumiteľnosti niektorých formulácií ako aj 

povinnosti zachovávať mlčanlivosť o obsahu neverejného rokovania výberových komisií. Po 

skončení diskusie dal rektor univerzity hlasovať členom KR TU o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 5/29-25102022 

KR TU schvaľuje návrh Zásad výberového konania na obsadzovanie pracovných miest 

vysokoškolských učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, funkcii 

profesorov, docentov a funkcií vedúcich zamestnancov TU aj s pripomienkami, ktoré 

odzneli na rokovaní KR TU dňa 25. októbra 2022. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 Prorektor pre vedu obrátil na členov KR TU s otázkou, ako postupovať pri určení 

zástupcu študentov na výberových konaniach na obsadzovanie pracovných miest 

vysokoškolských učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, funkčných miest 

profesorov a docentov a funkcií vedúcich zamestnancov Tento postup má mať podobu 

vnútorného predpisu univerzity. Po diskusii členov KR TU bolo prijaté nasledovné uznesenie:  

UZNESENIE KR TU 6/29-25102022 

KR TU poveruje dekanov fakúlt predložiť návrhy piatich nominantov - zástupcov 

študentov, na výberových konaniach na obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských 

učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, funkčných miest profesorov a 

docentov a funkcií vedúcich zamestnancov. 

Z: prof. Rábik 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu: 

- o konferencii CVTI k periodickému hodnoteniu tvorivej činnosti univerzít. Výstupy 

z konferencie poslal členom KR TU,  

- o termínoch na podávanie záverečných správ k projektom VEGA a KEGA, 

- o požiadavke, aby si fakulty prelinkovali niektoré odkazy súvisiace s opisom odborov 

inauguračného a habilitačného konania, ktoré sa uvádzajú aj v hodnotiacej implementačnej 

správe,  

 

Bod 5 

 Pretože na rokovaní nebol prítomný prorektor pre rozvoj a informačné systémy, k jeho 

agende v krátkosti informoval rektor univerzity o projekte univerzitnej knižnice, kde sa 

začínajú pripravovať súťažné podklady na projektovú dokumentáciu výstavby. Ako doplnila 

kvestorka univerzity, do konca roka by súťaž chceli vypísať a podpísať zmluvu. Rektor 

univerzity dodal, že univerzita má k dispozícii odhadovaný rozpočet na výstavbu kongresovej 

auly, ktorý radikálne narástol.  
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Bod 6 

 Pretože na rokovaní nebol prítomný prorektor pre vonkajšie vzťahy a ani mu z Ročného 

plánu úloh nevyplývali žiadne úlohy, o ktorých by mal členov KR TU informovať, navrhol 

rektor univerzity bod Vonkajšie vzťahy a spoluprácu vynechať z rokovania. Členovia KR TU 

s jeho návrhom súhlasili.  

Bod 7 

7.1 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU venovali návrhu Odporúčaných opatrení na 

úsporu energií na Trnavskej univerzite v Trnave, ktorý spracovala kvestorka univerzity. Ako 

doplnila, tento návrh obsahuje zatiaľ iba opatrenia na úsporu elektrickej energie, odporúčané 

opatrenia na úsporu spotreby plynu v budovách Trnavskej univerzity v Trnave predloží na 

najbližšie rokovanie KR TU. Kvestorka vysvetlila, že navrhované opatrenia sú výsledkom 

odborných diskusií s energetikom univerzity a tajomníčkami fakúlt a ich cieľom je dosiahnutie 

aspoň 10% úspory v spotrebe energie. Rovnako uviedla, že tomuto návrhu opatrení prechádzala 

už diskusia s členmi KR TU na poslednom zasadnutí. Kvestorka univerzity nadviazala na 

informáciu, ktorú v úvode rokovania spomenul rektor univerzity, že ministerstvo školstva 

pridelilo univerzite finančné prostriedky na pokrytie zvýšených poplatkov za energie, zároveň 

uviedla, že univerzita musí preukázať šetriace opatrenia. K prerokúvanému návrhu boli 

doručené pripomienky od dekana FZaSP, ktoré sa týkali opatrenia vypínania počítačov po 

pracovnej dobe, ako aj zabezpečenia inventúry spotrebičov s vysokou spotrebou elektriny, a to 

najmä v laboratóriách, ktoré využíva práve jeho fakulta. Kvestorka univerzity doplnila, že 

k týmto pripomienkam adresovala dekanovi FZaSP TU písomné vyjadrenie. Pretože nikto 

z prítomných členov už nemal k predloženému návrhu žiadne pripomienky, rektor univerzity 

dal o návrhu hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 6/29-25102022 

KR TU schvaľuje návrh Odporúčaných opatrení na úsporu energií na Trnavskej 

univerzite v Trnave v predloženom znení. 

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity: 

- o informáciách, ktoré boli prezentované na stretnutí Klubu kvestorov, 

- o návrhu metodiky rozdeľovania rozpočtu na rok 2023, kde kvestori podávali návrhy na 

niekoľko zmien, 

- o prechod na stravovacie karty od 1. januára, čo sa týka zamestnancov, ktorí kvôli zdravotným 

dôvodom poberajú stravovacie lístky, 

- o obstarávaní zákaziek s nízkou hodnotou, ktoré bude od 1. januára prebiehať cez informačný 

systém. Ako doplnila kvestorka univerzity, boli k tomu realizované online školenia, 

- o vypísanej súťaži v nadväznosti na odporúčané opatrenia na šetrenie elektrickej energie, na 

údržbu a opravu kotolne budovy FZaSP. 
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Bod 8 

 

 V nasledujúcom bode rokovania informovala riaditeľka kancelárie rektora univerzity 

o spustenej absolventskej ankete, ktorá potrvá do 18. decembra. Zároveň ponúkla možnosť 

konzultácie pre fakulty vo veci štandardov.  

 

Rozličné 

 

 Rektor univerzity avizoval inauguráciu dekana FF, ktorá sa uskutoční 6. decembra ako 

aj inauguráciu dekana TF, ktorá bude 24. novembra. V poslednom bode rokovania sa členovia 

KR TU zaoberali otázkou prípravy plesu Trnavskej univerzity v Trnave. Riaditeľka kancelárie 

rektora univerzity informovala členov KR TU, že posledný ples sa konal v roku 2020 a teraz 

by išlo o jubilejný 20. ročník, ale vzhľadom k nárastu cien nájmu na zámku v Smoleniciach, 

ako aj nárastu cien všeobecne, sa obávajú, či by ples nebol skôr ekonomicky stratovým 

podujatím. Členov KR TU informovala o predbežnom náraste cien a aj predbežnej sume 

vstupeniek. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia, ktorú rektor univerzity ukončil s tým, že 

medzi zamestnancami na fakultách aj rektoráte najskôr preveria záujem o ples a na základe 

výsledkov rozhodnú, či sa ples bude alebo nebude konať.  

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil. 

 

         

                  Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

          rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                         

                                  Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 

 

 


